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PETRA BURIANOVÁ V TŘEBÍČI. Zcela zaplněný sál hudebního oddělení městské knihovny přivítal vítězku televizní soutěže Peče celá 
země (na fotce uprostřed). S diváky se podělila i o svoje zkušenosti z návštěvy krajanů v Jižní Americe.  Foto: Antonín Zvěřina

Ples BAGRu 
naposledy

Jubilejní 20. ples třebíčské rockové 
skupiny BAGR se uskuteční v sobotu 
10. února v Domě zahrádkářů v Tře-
bíči. Zahraje tam současná sestava se 
zpěvákem Michalem Šafratou, ale i 
zakládající členové Petr Sedlák, Jar-
da Sláma a Petr Hůlka za přispění 
zpěváka Milana Koláře. Návštěvníky 
čeká bohatá tombola. Začátek akce 
je ve 20 hodin.

„Po zvážení mnoha okolností jsem 
se rozhodl tuto letitou tradici kapely a 
jejich příznivců ukončit. Děje se tak u 
příležitosti dvacátého jubilea,“ sdělil 
manažer kapely Karel Ošmera.  –zt-

Hledá se nejlepší 
sportovec

Město Třebíč vyhlašuje ve spolu-
práci s Českou unií sportu již 54. roč-
ník ankety Sportovec města Třebíče. 
V každé kategorii zájemce může dát 
hlas vždy jednomu jménu. Hlasovat 
lze do pátku 8. února.  –zt-

Uskuteční se 
večeřadlo

Mariánské večeřadlo se uskuteční 
v pondělí 5. února v kostele sv. Mar-
tina pod vedením P. J. Stříže. Od 13 
hodin začne možnost soukromých 
modliteb a od 13.30 hodin modlitba 
růžence. Následuje od 14 hodin mše 
svatá a Mariánské večeřadlo.  –zt-

Třebíč se dočká rekonstrukce 
plovárny Polanka, skončí příští 
rok před sezonou.
� Antonín Zvěřina

Rozpočet na letošní rok schváli-
lo zastupitelstvo města Třebíč jako 
schodkový. Zvýšené výdaje pokryje 
z rezervy, kterou si město vytvořilo 
v minulých letech.  Schodkový defi-
cit činí 152 milionů korun. 

„Příjmy jsme nastavili velice opatrně 
v souvislosti s konsolidačním balíčkem 
vlády, nepočítáme s žádným navyšová-
ním poplatků kromě daně z nemovitos-
ti v rámci nařízení vlády,“ konstatoval 
starosta Pavel Pacal. 

Představil nejvýznamnější akce, 
které radnice plánuje. Připomněl, že 
v loňském roce nejvíce viditelnou 
investicí byla výměna dosloužilých 
semaforů v Třebíči. 

Dále se jednalo o zahájení rekon-
strukce širšího centra města – ulic 
Hasskova, Kotlářská a Martinského 
náměstí, kdy se dokončení plánuje 
na konec května, přístavba hvězdár-
ny a vybudování nového planetária 
nebo dokončení revitalizace měst-
ského parku Hrádek.

„Kromě dokončení stavby mostu v 
Poušově, který bude otevřen v červnu 
letošního roku a dokončení revitalizace 
širšího centra města, budou v roce 2024 

realizovány další významné investice. 
V letošním roce na ně plánujeme nejvyš-
ší peněžní částku 320 milionů korun,“ 
poukázal Pacal. 

Pokračoval, že začne komplet-
ní rekonstrukce zimního stadionu, 
včetně obvodového pláště, přípojek 
a přístupových komunikací. Součás-
tí stavby se stane nové sociální záze-
mí, rekonstrukce hlediště a ledové 
plochy, přístavba s novými šatnami, 
sociálním zařízením a novým tech-
nologickým zařízením stadionu. 
Rekonstrukce je plánována od dubna 
2024 do června 2026. Předpokláda-
ná cena za tři roky činí 500 milionů 
korun.

„První soutěž o dodavatele město zru-
šilo, cena představovala téměř 600 mili-
onů korun. To pro nás nebylo přijatel-
né a věříme, že nová soutěž tuto částku 
podstatně sníží,“ informoval Pacal. 

Revitalizace plaveckého areálu na 
Polance zahrnuje kompletní úpra-
vu celého venkovního areálu včetně 
technologických rozvodů a ohřevu 
vody, nové nerezové bazény s vodní-
mi atrakcemi, tobogán, budovu záze-
mí s šatnami a občerstvením, zlepše-
ní travnatých ploch a nový vstup se 
vstupním terminálem. Předpokláda-
ná cena revitalizace, která je pláno-
vaná od dubna 2024 do května 2025, 
činí 180 milionů korun.

Rekonstrukce se dočká most v ulici 

Město začne s opravou stadionu
Marie Majerové. Oprava stávajícího 
mostního objektu přes Týnské údo-
lí se dotkne výměny obrusné a lož-
né vrstvy před a za mostem, výměny 
povrchu vozovky mostu a úpravy její 
šířky z původních osmi na 9,4 metru. 

Stavba zahrnuje také přeložku veřej-
ného osvětlení, opravu vozovky a při-
lehlých chodníků. 

Oprava v hodnotě zhruba 30 mili-
onů korun bude zahájena v březnu a 
po mostě bude možné jezdit od září 
letošního roku.

Zasíťování pozemků v Nehradově 
si vyžádá vybudování komunikací a 
inženýrských sítí pro výstavbu dvace-
ti rodinných domů v jižní části lokali-
ty a začne v letošním roce s termínem 
dokončení v roce 2025. Předpokláda-
ná cena stavby činí 30 milionů korun.

 (Pokračování na str. 3)


